

# Colosseo Weightlifting Performance Association Inc

## CMWFHCM National Championships – Moncton Update

As way of update, our organizing committee has selected the dates of July 8-10, 2022 for the competition, in discussion with the National Federation, to avoid the World Masters Games – May and the Pan American Masters – June.

Our organizing committee is still planning to hold the competition as an in-person meet but we are reserving the final decision on whether the meet will be in-person, or a virtual format as determined by Covid status and various government restrictions. We will decide in early March what the format will be, allowing us to mitigate our financial risk.

CMWFHCM Championats National – Moncton

Comme moyen de mise à jour, notre comité d'organisation a choisi les dates du 8 au 10 juillet 2022 pour la compétition, après une discussion avec la Fédération Nationale, afin d'éviter les World Masters Games – mai et les Pan American Masters – juin.

Notre comité d'organisation planifie toujours d'organiser la compétition en personne, mais nous réservons la décision finale de savoir si la rencontre sera en personne ou dans un format virtuel tel que déterminé par les statuts de Covid et diverses restrictions gouvernementales. Nous déciderons en début mars le format de l'évènement, ce qui nous permettra d'atténuer notre risque financier.

